
REFERAT.

Generalforsamling

Odense Kajakklub

22/02. 2023.

Østre Kanalvej 14, Odense.

Tilstede: 43 medlemmer.

Valg af ordstyrer og referent:

Bestyrelsen foreslår:

Ordstyrer: Mette Mule. Valgt

Referent: Tove Møberg. Valgt

Formandens beretning:

Anders Søndergaard bød velkommen, hvorefter han takkede de afgående bestyrelsesmedlemmer
for deres fine aktive arbejde for klubben.

Mange andre frivillige yder også en stor indsats for alles bedste i klubben. Det kan være såvel
praktiske opgaver som Kaj står for, eller Lars som har arrangeret mange ture. Per Crûger der har
stået for at koordinere frironing og HIT, samt hans store arbejde med klubbens IT platforme.
Louise Jensen som ansvarlig for sportsudvalget og hendes arbejde med klubbens IT sammen med
Per. Thomas for det flotte arbejde med at ansøge om sponsormidler.

Beretning ved Anders Søndergaard:

Anders har været tovholder for følgende aktiviteter.

Redninger -og Rullekurser i svømmehallen

Kontakt til DGI

Afholdelse af koldvandskursus

Afvikling af Kajakenergi

Reparation og opsyn med klubbens havkajakker.

Kontaktperson til instruktørudvalg

Anders stiller igen op til bestyrelsen.

Beretning godkendt.

Kasserens beretning v. Pia Arbirk.



Gennemgang af regnskabet for 2022.

Vi er pt. 423 medlemmer i klubben.

Indtægterne i det forløbne år, er som forventet. Vi har fået lidt mindre ind på kurser, men tilskud
og sponsorater er tilsvarende større end forventet.

Vi kommer ud med et underskud på 22.519kr. som skyldes, at EL prisen er steget knap 100% . Der
er blevet indkøbt nye låse til bådeskuret, som var dyrere end forventet. Samtidig har vi købt færre
kajakker end planlagt pga. de høje El priser.

Regnskabet godkendt.

Kajakpolo v. Daniel Geert:

Beretning vedlægges som bilag.

Beretning godkendt.

Sportsudvalget v. Ulrik Sandal:

Også i 2022 har der været stor aktivitet og med gode resultater for sportsroerne.

De har været til Spring Regatta. Maribo Regatta. Jönköping Regatta. Bagsværd Regatta. Holstebro
Regatta.

Youth Cup + Nordiske mesterskaber + DM maraton + Tour de Gudenå

Thurø rundt.

Fynsmesterskaber i maraton

DM i sprint.

Nordic Open i Maribo: 9

Paradisløbet: 1.

Dalsland: 2.

Krumlov k2 Floor

De har været super gode til at støtte hinanden. De har været selvkørende og roet mandskab med
forskellige både fra Danmark, Sverige og Norge.

Anne Mette har været med til:

DM Marathon Master Jels

Dame K1 Guld

Dame K2 Guld



EM Marathon Master, Silkeborg

Dame K1 Guld

Dame K2 Sølv

Mix K2 Guld.

Tillykke til alle med de rigtig fine resultater.

Beretning godkendt.

Børneroning udvalg v. Inga Fidler:

Der er pt. 4 børn i gruppen. Det drejer sig om børn, som kommer for at hygge sig med roning, men
ikke deltager i konkurrence. Børnene træner en gang ugentlig. De benytter sig også af ture i
svømmehallen. Inga fortsætter som træner for gruppen og efterlyser medlemmer som vil hjælpe.

Både julefrokost og sommerfesten havde stor tilslutning, og det var en stor succes.

Beretning godkendt.

Beretning fra IT udvalg v. Per Crûger:

Per var desværre forhindret i at være til stede. Henrik Bjerke fremlagde Pers beretning, som
vedlægges som bilag.2.

Beretning godkendt.

Bestyrelsesmedlem Henrik Bjerke:

Bestyrelsen har det sidst år haft fokus på specielt klubbens IT platforme som hjemmeside,
Conventus, rokort, sikkerhed.

Andre opgaver har været renovering af motionsrum og nye vinduer til Regattabygningen, hvor vi
specielt vil takke Thomas for hans store indsats for at skaffe penge til dette. Vi har fået 40000kr til
regattabygningen fra 2-1 puljen i Odense Kommune. Arbejdet sættes i gang.

OUH har igen i år været på besøg. Alle havde en god dag, både børn og voksne. Dejlig at så mange
havde valgt at hjælpe til. Vi kan godt bruge flere til næste år.

Der er fortsat nogle udfordringer med, hvor godt de enkelte udvalg arbejder. Nogle er super
effektive, andre skal måske have hjælp til at komme i gang.

Beretning godkendt.

Beretning SOK. v. Jørgen Carlsen.

SOK står for seniorer i Odense kajakklub.

SOK er en gruppe på ca. 60 personer, hovedsageligt pensionister, bestående af både passive som
aktive medlemmer. Vi mødes mandag formiddag kl. 9.30, hvor en 25-30 roer en tur. Vi ror i



forskellige grupper. Nogle vil gerne ro hurtigt og/eller langt. Andre tager det lidt med ro, det kan
f.eks. skyldes en skade eller bare for at nyde naturen, eller falde i snak med dem man tilfældigvis
ror sammen med.

Der er fælles frokost kl. 12.00. Hvor vi starter med en sang. Sangen vælges af en som har eller har
haft fødselsdag, vedkommende får også lov til at give kage til kaffen.

Hvad bidrager SOK med i klubben. Troen på at man kan blive ved med at ro kajak til man er 100år.
I øjeblikket er det SOK medlemmer som står for rengøringen af klubben. Hvis der er behov for at
male, renovere broer eller andre små reparationer på klubbens bygninger træder SOK medlemmer
til. Udearealer, græs og affald tager vi os også af.

Arrangementer udover roning mandag er der: Forårstur til Klintebjerg, Sommerfest. Weekendtur
til Helnæs, Julefrokost og Nytårskur.

Alle er velkomne til at ro med SOK. Man behøver ikke at være pensionist.

Indkomne forslag fra bestyrelse og medlemmer:

Ingen forslag.

Fremlæggelse af budget.

Fastsættelse af kontingent. V. Pia

Pia fremlagde budget for 2023, hvor bestyrelsen foreslår et kontingent forhøjelse på 200 kr. til i alt
1800 kr. for at få budgettet til at stemme for 2023.

Her var en debat om det var nødvendigt, da EL priserne er på vej ned, og det er mange penge for
børnefamilier og studerende. Andre kom med forslag til besparelser ved at etablere solceller på
taget.

Forslag om differenceret betaling for studerende (ratebetaling) Forslag om kontingent fri til man
er 18år.

Sammenlægning af økonomien polo og klub. Bogføringen bliver lagt sammen. Økonomien holdes
fortsat adskilt.

Kontingentforhøjelsen er godkendt. 42 for 1 imod.

Valg til bestyrelsen:

Valg af formand:

Ingen stiller op som formand, hvorfor bestyrelsen konstituerer sig selv og indkalder til
ekstraordinær generalforsamling senest om 6 uger.

Valg af kasserer:

Pia Arbirk går af. Valgt er Arne Tornby Arne for 1år.



Valg af poloformand:

Daniel Aagren Geert er genvalgt.

Valg af sportsudvalgsformand:

Ulrik Sandal er genvalgt.

Valg af 3 bestyrelsesmedlemmer:

Anders Søndergaard er genvalgt

Stellan Rasmussen er valgt

Søren Svensson er valgt.

Eventuelt:

Forslag som bestyrelsen kan arbejde videre med.

Det skal være gratis for børn under 18år at være medlem.

Forslag om solceller på taget.

Skillevæg op i motionsrummet. Måtter mm.hænges op på vægen. Skohylde etableres.

Broerne er meget glatte, vaskes af.

Lotte har en god nyhed. Har fået kontakt til Odense Kommunes nye direktør i Klima og miljø
afdelingen. Han er meget glad for hendes store indsat for at holde kanalen og Stige Ø ren for
affald. Hun har en lige linje til ham. Godt gået Lotte.

Affaldsindsamling d. 26/3. 2023. Kom og hjælpe med at holde kanalen ren for affald.

Jens Lauridsen vil gerne deltage i udvalg som skal foreslå langtids vedligeholdelse af Klubben.

Formand: Kasserer:

Referent: Ordstyrer:




